



**Bräcke Ishockeyklubb (893202–7769) - Styrelsemöte 17 september 2024 17:00**

Styrelse	Namn	Funktion
x	Nathalie Owén	Ordförande
x	Petter Jönsson	Sekreterare
x	Yvonne Holmberg	Kassör
x	Marlene Zetterberg	Ledamot
x	Jeanette Laestander	Ledamot
	Mattias Burkhard	Ledamot
	Tobias Molin	Ledamot
	Linnea Burkhard	Ledamot

## § 1 MÖTET ÖPPNAS

Nathalie Owén väljs till mötesordförande för mötet och hälsar alla välkomna.

## § 2 VAL AV SEKRETERARE OCH JUSTERARE FÖR MÖTET

Styrelsen utser Jeanette Laestander till justerare för mötet, Petter Jönsson till mötessekreterare.

## § 3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

På ledarmötet gick Tobias igenom de utbildningar som kommer vara under året. Grundutbildning, BU1 och BU2.

## § 4 EKONOMI

Ekonomi är fortsatt god.

## § 5 U-LAG

Schemat för serien har skickats ut, dock så har Bräcke blivit tilldelade stora sammandrag som vi inte kommer kunna genomföra. Det förs en diskussion om detta då vi inte kommer kunna lösa det praktiskt med omklädningsrum och cafeteria.

## § 6 KONSTÅKNING

Konståkningsträningarna har börjat.

## § 7 A-LAG / REC / VETERAN

Inget nytt på denna punkt.

## § 6 ÖVRIGT

### Värdegrundsarbete

Vi behöver jobba fram en egen värdegrund för vår förening. Hur ska vi i styrelsen arbeta med detta? Vi börjar med att planera arbetet med detta under kommande styrelsemöten.

### **Skapa trygga idrottsmiljöer/Trygghetsgruppen**

Vi pratar om att skapa en trygghetsgrupp i föreningen, dit barn och föräldrar kan vända sig om det känner sig otrygga eller har andra frågor som handlar om trygga idrottsmiljöer. Tanken är att varje lag utser en representant (vuxen).

Yvonne är sammankallande från styrelsen för denna grupp.

### **Välkomstmateriel**

Diskussioner om att skapa en välkomstfolder för nya spelare med information om föreningen, kontaktpersoner, sponsorer osv. Jeanette ansvarar för att ta fram denna.

### **Kommunikationsplan**

Styrelsen arbetar med denna under året.

### **Laget som kanal**

Vi ska jobba med att se till att laget används som kanal för kommunikation inom alla grupper. Även att Supertextgrupperna skapas där igenom, så att ingen förälder eller spelare missas. Även styrelsen kommunicerar igenom laget framgent och lägger upp sina dokument där.

### **Dialogmöte för beslutsfattare**

Lördag den 5 oktober 09.30-16.00. Dialog om hur vi utvecklar ishockeyn i Jämtland/Härjedalen. Sista anmälningdatum 27/9.

### **Ledarträff i Östersund**

Fredag den 4 oktober 17.00-19.00 är det träff för ledare i Jämtland/Härjedalen på Arenan i Östersund. Efter träffen bjuds ledarna på match.

### **Friåk**

Friåket på helgerna börjar lördag den 21/9 10.00-12.00 och rullar sedan på lördag och söndagar framöver. Petter tar fram ett schema och skickar till Camilla på onsdag 18/9.

### **Konståkarna till SM**

SM i konståkning går i Västerås i december under Luciahelgen. Kostnaden är 500kr/vuxen samt 300kr/ungdom. Boende ungefär 3000kr samt bensinkostnad resan. Fyra personer i tävlingsgruppen plus 1 till 2 ledare.

### **Funktionskläder till ledare**

Diskussion om funktionströjor till ledare med Bräcke Hockeys logga, samt logga för konståkningen.

### **§ 8 MÖTET AVSLUTAS**

Mötesordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat.

.....

Mötesordförande  
Nathalie Owen

.....

Justerare Jeanette Laestander

.....

Sekreterare Petter Jönsson